

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/5003/Corr.1
14 August 1980
Limited Distribution

IMPORT SYSTEM OF FINLAND

Corrigendum

The following communication, dated 30 July 1980, has been received from the Permanent Mission of Finland.

In the notification of 3 July 1980 concerning the booklet "Import System of Finland, as applied from 1 May 1980", which is contained in L/5003 of 14 July 1980, it was stated that item 08.06.B.I. Peaches, customs cleared 1.12.-29.2 (202) has been liberalized since the printing of the booklet. This should, however, read: 08.06.B.I. Pears, customs cleared 1.12.-31.12. (202).

REGIME D'IMPORTATION DE LA FINLANDE

Corrigendum

La Mission permanente de la Finlande a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, en date du 30 juillet 1980.

Dans la notification du 3 juillet 1980 relative à la publication intitulée "Import System of Finland as applied from 1 May 1980" ("Le régime d'importation appliqué par la Finlande depuis le 1er mai 1980"), qui est reproduite dans le document L/5003 du 14 juillet 1980, il a été indiqué que la position 08.06.B.I. Pêches, dédouanées du 1.12 au 29.2 (202) avait été libéralisée depuis l'impression de cette publication. Or cette position doit se lire: 08.06.B.I. Poires, dédouanées du 1.12 au 31.12 (202).